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Tilstede: 
 
Anette Kure    President  
David Eilertsen,  Styremedlem   
Britt Eli Pedersen   Styremedlem 
Christian Andresen  Styremedlem  
 
Tom Edvard Ravndal   Varamedlem 
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Thor Hyllegård  Sportssjef 

 
Forfall:   
Oddbjørn Hanssen  Visepresident 
Ann-Kristin Stubberød Styremedlem  
 
 

Saksliste: 

SAK 2024.01  B  Godkjennelse av dagsorden 
 

Beslutning: 
Forslaget til dagsorden ble godkjent 

SAK 2024.02  B  Godkjennelse av protokoll 
Styreprotokoll fra 13/12 ble behandlet. 

 
 
Beslutning: 
Protokollen fra 13/12 ble godkjent 
 

SAK 2024.03  R  Rapport – Administrasjon 
• NIF 

o Informasjon om tildeling post 2 

o Post 3 og 4 kommer i slutten av jan/feb 

o Div høringer og info vedr deltagelse fra RUS og 

BLR. Presentasjon fra siste møte ligger i styremappa 

o Morten og Anette deltok på idrettsgalla med div 

seminar i Trondheim. 

 

• UWW 

o EM Romania, Europakongress uten at vi deltar. 



 
 

• Annet adm 

o Vi må ha en gjennomgang av vårt antidopingarbeid. 

Vil ha med sportssjef på dette og utsettes derfor til 

han er tilbake. 

o Morten har fått kontakt med KUD. Venter nå på 

tilbakemelding om dato for møte i forhold til mulig 

VM i HB og Bryting. 

o Adm sitter i midlertidige lokaler mens det pusses opp 

i 5 etg. Etter plan skal vi være tilbake senest 2 april. 

o Informasjonsmøte etter styremøte 24 januar kl 2100 

o Ny Bryteklubb opprettet i Rælingen kommune, flere 

HB klubber opprettet eller er under opprettelse, 

særlig nord i landet. Gibostad IF og 

Tromsøstudentenes IL er de som er formelt tatt opp 

siste måned. 

o Avtalt møte med Sparebankstiftelsen DnB 31 januar. 

Avslutning inkluderingsprosjekt og tanker om ny(e) 

søknader. 

o Vestland Brytekrets er 110 år i 2024. Markeres ifm 

HB NM 12-14 april. Hvem fra styret stiller (gensek 

opptatt). 

o Under idrettsgallaen kom vi i kontakt med 

Kronprinsparets fond. Anette har avtalt eget møte 

med dem i slutten av januar. 

o Morten og Anette deltar på frokostseminar i Bodø 

fredag før senior NM. 

  

• Utvikling 

o Mye av tiden går til div. arbeid med registrering av 

stevner i Isonen.  
Flere “barnesykdommer” i Isonen ifht tilpassning til 

bryting. I stadig dialog med NIF om tilpassninger 

som må på plass for bryting – bla.a innsikt i hvem 

som skal være med i hvilken vekt.  

o Justert NC styringsdokumentet, og fått satt opp NC 

for sesongen 2024. Det håpes å resultater av 

tiltakene på påmeldingen. Braatt IL (første arrangør) 

er veldig sent ute med registrering av NC, derfor blir 

det spennende med påmelding.  

o Er sendt ut en spørreundersøkelse om deltagelse på 

NC, særlig for seniorer 

o Prioriteringen om dagen går til disse sakene 

(hastesaker) samt div. arbeid på nettside og 

flybilletter.  

 
• Para 

o Emil ansatt som prosjektkonsulent paraidrett (50 %). 

Startet 01/01 



o Framdriftsrapportering på Lottstift-prosjektet. Alle 

bryteklubber har levert 

o Krafttak-prosjektet:  

▪ Mottatt første utkast på videobank. Må 

endres en del før den er klar til publisering 

▪ Utprøvningsdag i SP09 23. Januar kl. 18:30-

20:00 

▪ Promofilm for parabryting spilles inn 23. 

Januar 

o Møter med andre parakonsulenter og BHSS om 

samarbeidsprosjekt på særidrettsdager på 

helsesportsenteret for rekruttering. 

o Emilie til Hardanger Open 

o Emilie og Emil til åpen kampsportdag i Kristiansand 

10.02. Kristiansand bryteklubb stiller med bryting og 

håndbak.  

o Emil på klubbesøk til Kristiansand Bryteklubb 09.02 

o Aktivitetsdag for blinde og svaksynte i Oslo 11.02. 

SP09 stiller med aktivitet, og det er avtalt åpen 

trening for målgruppen i klubben i etterkant med 

Blindeforbundet. 

 

• Andre ikke olympiske grener 
o  

 

• Breddekomiteen 

o Jon og Tom forsøker å arrangere møte før vårt neste 

styremøte/seminar 

 

• Sumo 

o Ikke mottatt saksgrunnlag i forhold til en mulig 

Europacup arrangement høsten 2024. 

o NM Sumo i Bjølsenhallen 20 januar. Anette 

representerer NBF. 

o Gode resultater fra siste Europacup, Sander Valle 

fra AK54 bronse sen og j, samt sølv U18, Ramona 

Eriksen AK 54 gull sen, Erik Bjørgen SP09 sølv sen, 

Erik Barth Kristiansand BK bronse sen, Cathrine 

Frilseth to gull sen og Kim Erik Valentin Svensson 

gull og sølv sen. 

 

• Håndbak 

o Hardanger Open er nært forestående (1.-4. feb). 8 

nasjoner har meldt seg på. Kazakhstan har søkt om 

visum. De får svar på fredag/lørdag. 

o Moldova er tildelt VM for 2024 (15.-25. aug).  

 

• Fristil menn 

o Har ikke fått kontaktet Sverige om et mulig 

samarbeid. 

 



• Dommerkomiteen 

o Mia Rønningshaug oppgradert til internasjonal 2. 

Øvrige beholder sin status. 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 

SAK 2024.04  R  Rapport Sport 
 
Morten orienterte om sportslig status. 
 

• Status ungdom og junior menn/kvinner 

• Status senior menn 

• Status senior kvinner 

. 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 

SAK 2024.05  B Økonomi 
 
Det jobbes med et revidert budsjett etter at post 2, 3, og 4 er tildelt. 

 
Ny avtale med Thon Hotels er i sluttfase. 
 

Beslutning: 
Styret godkjente de foreløpige endringene i budsjett og tok ellers 
informasjon til etterretning. 
 

SAK 2024.06  B Internasjonal veileder 
 
Gjennomgang av NIF sin veileder og diskusjon om hvordan vi kan 
implementere dette i forhold til adm, sport og styre 
 
 

Beslutning: 
Styret besluttet at vi jobber videre med dette og at det blir eget punkt 
på Kickoff og i innkallinger etc. Veileder legges ut på LL sider. 
 

SAK 2024.07  B Forbundsting 2024 
 
Valgkomiteen er i gang. Anette skal ha møte med komiteen 25 januar. 
 
Morten har dialog med lovkomiteens leder i forhold til redigering av lov 
og tilleggsbestemmelse. I første omgang for å tilpasse våre lover til NIF 
sine etter idrettsting i 2023. 
 
Dommerkomiteen er i gang med å utarbeide div forslag til 
forbundstinget. 



 
Forespurt Tone Dagsvold Holm om å være dirigent. 
 
Har ikke besluttet sted for tinget enda. Avventer ferdigstillelse av Thon 
avtale. 
 
Opprettet egen mappe under neste styremøte med saker som må 
vurderes fremmet. 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 

 

SAK 2024.08  B Styreseminar 10-11 februar 
Alle må lese seg opp på Idretten Vil og på UWW sin strategiplan, samt 
idrettens parastrategi. 
 
Et utkast fra sport vil sannsynligvis komme før møtet 
 
Para har laget et utkast 
 
HB og Sumo komiteene bør utfordres på å komme med innspill etter at 
styret har laget et grunndokument. 
 
Øvrige grener tilknyttet UWW bør utfordres på å lage. 
 
Utvikling, kommunikasjon, økonomi etc må det jobbes med. 
Stevnegjennomføring ligger også her. 
 
Mulige tingsaker skal også diskuteres 
 
 

Beslutning: 
Styret jobber videre etter punktene over. 

 

SAK 2024.09  B Eventuelt 
 
 
 
Mer var ikke til behandling. 
 
 
Oslo 17.01.2024 
 
 
 

Anette Kure   Tom Ravndal    Britt Eli Pedersen 
President   Varamedlem    Styremedlem 
 
 

   
David Eilertsen  Christian Andresen   Gudrun Høie  
Styremedlem    Styremedlem    Varamedlem   



 
 
 

Morten Sandnæs 
Generalsekretær 


